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Localisation Tribunj, Croatia

Année 2017

Longueur 26.30 m

Largeur 6.5 m

Tirant d'eau 2 m

Capacité en carburant 11000 l

Contenance en eau douce 1400 l

Moteurs MTU

Vitesse max 26.07kn

Prix 4 800 000 € (inc VAT)

SPECIFICATIONS

2017 SUNSEEKER 86 YACHT | 26M

SOLD



DESCRIPTION

Deutsch 
 
 
2017 Sunseeker 86 - Luxuriöser Motorboot-Traum in Kroatien 
 
 
Diese Sunseeker 86 Yacht aus dem Jahr 2017 bietet die perfekte Kombination aus elegantem Design,
beeindruckender Leistung und ultimativem Komfort. Mit einer Länge von 26,30 Metern und einer großzügigen
Breite von 6,5 Metern bietet sie viel Platz für Entspannung und Unterhaltung, sowohl drinnen als auch draußen. 
 
 
Die Sunseeker 86 beeindruckt durch ihre moderne und stilvolle Inneneinrichtung, die mit hochwertigen
Materialien und exzellenter Handwerkskunst ausgestattet ist. Der geräumige Salon mit Panoramafenstern bietet
atemberaubende Ausblicke auf das Meer und lässt viel Tageslicht herein. Die Yacht verfügt über insgesamt vier
luxuriöse Kabinen, darunter eine großzügige Eignerkabine, die Platz für bis zu acht Gäste bietet. Jede Kabine ist
mit einem eigenen Badezimmer ausgestattet und bietet erstklassigen Komfort. 
 
 
An Deck erwartet Sie ein großzügiger Außenbereich mit verschiedenen Sitz- und Sonnenliege�ächen. Das große
Achterdeck ist ideal für gesellige Abende unter freiem Himmel, während die Flybridge mit ihrem Wetbar zum
Sonnenbaden und Entspannen einlädt. Ein hydraulisches Badeplattform ermöglicht den einfachen Zugang zum
Wasser und bietet die perfekte Ausgangslage für Wassersportaktivitäten. 
 
 
Die Yacht wird von zwei leistungsstarken MTU-Motoren angetrieben, die eine beeindruckende Geschwindigkeit
von bis zu 30 Knoten ermöglichen. Dank modernster Technik und Stabilisierungssysteme bietet die Sunseeker 86
selbst bei hohen Geschwindigkeiten eine ruhige und angenehme Fahrt. 
 
 
Aktuell in Kroatien gelegen, bietet diese Sunseeker 86 die perfekte Gelegenheit, die schönsten Destinationen der
Adria in unvergleichlichem Luxus zu erkunden. Ob für private Urlaube oder als Charter-Möglichkeit – diese Yacht
ist bereit für ihr nächstes Abenteuer.  
 



 
Kontaktieren Sie uns noch heute, um eine Besichtigung zu vereinbaren und weitere Informationen zu erhalten. 
 
 
  
 
 
English: 
 
 
2017 Sunseeker 86 - Luxurious Motor Yacht Dream in Croatia 
 
 
This 2017 Sunseeker 86 Yacht o�ers the perfect combination of elegant design, impressive performance, and
ultimate comfort. With a length of 26.30 meters and a generous beam of 6.50 meters, it provides ample space for
relaxation and entertainment, both indoors and outdoors. 
 
 
The Sunseeker 86 impresses with its modern and stylish interior, featuring high-quality materials and excellent
craftsmanship. The spacious salon, with panoramic windows, o�ers breathtaking views of the sea and allows
plenty of natural light to �ood in. The yacht has a total of four luxurious cabins, including a spacious master cabin,
accommodating up to eight guests. Each cabin is equipped with its own en-suite bathroom, providing top-tier
comfort. 
 
 
On deck, you'll �nd a large outdoor area with various seating and sunbathing options. The expansive aft deck is
ideal for social evenings under the open sky, while the �ybridge, complete with a wet bar, invites you to sunbathe
and relax. A hydraulic swim platform allows easy access to the water and serves as the perfect base for
watersports activities. 
 
 
Powered by twin MTU engines, this yacht can reach an impressive top speed of up to 30 knots. Thanks to state-
of-the-art technology and stabilization systems, the Sunseeker 86 o�ers a smooth and comfortable ride, even at
high speeds. 
 
 
Currently located in Croatia, this Sunseeker 86 presents a unique opportunity to explore the most beautiful
destinations in the Adriatic in unparalleled luxury. Whether for private vacations or as a charter opportunity, this
yacht is ready for its next adventure. 
 
 
Contact us today to arrange a viewing and receive further information. 



GALLERY





Yachts on the commission of Princess Yacht Monaco.The Company is not responsible for the accuracy of the information provided by the Shipowner (images used, yacht
speci�cations, parameters, engine performance, legal design issues). The operating time of the engines is indicated at the time of preparation of the information and may
change during further operation. The need for an inspection remains at the discretion of the Buyer. Exact parameters and characteristics can be speci�ed in the contract of
sale. Additional information is available from the manager on request.

2017 SUNSEEKER 86 YACHT | 26M Notice: Unde�ned property:
YachtCardFields::$Price in

/var/www/html/wp-
content/themes/princessyachts/pdf/yacht

pdf.php on line 276

+33 6 40 61 88 46
m.st.pierre@princessyachtsmonaco.com

Follow Princess Yachts Monaco
 

https://wa.me/+33640618846?text=%D0%9D%D0%B5llo,%20i%20am%20interested%20in%202017%20Sunseeker%2086%20Yacht%20|%2026m
mailto:m.st.pierre@princessyachtsmonaco.com
https://www.instagram.com/princessyachtsmonaco
https://www.facebook.com/princessyachtsmonaco/
https://youtube.com/@princessyachtsmonaco6702

